



مجموعة موانئ أبوظبي AD PORTS GROUP

Notice to Mariners

إشعار إلى البحارة

Subject:	Autonomous Boat Sea Trials and Testing - Musaffah Channel	تجارب واختبارات بحرية لقارب ذاتي القيادة - قناة مصفح	الموضوع:
To:	All Shipping Agents, Port Users Including Ships' Masters and Vessel's Owners/Operators	جميع الوكلاء الملاحيون ومستخدمي الميناء بما في ذلك قباطنة السفن وملاك ومشغلين السفن	المرسل إليه:

Details:

Scheduled Trials and Operational Testing of Remotely Operated Unmanned Vessel 'MARIP 1201' at Musaffah, ICAD II.

ملخص الإشعار الملاحي:
عمليات تجارب مجدولة واختبار تشغيلي لقارب غير مأهول يعمل عن بعد "MARIP 1201" في مصفح، ICAD II.

The ROUV operations will be remotely controlled from the onshore control cabin located at the (private jetty) AM Marine.

سيتم التحكم في عمليات ROUV عن بعد من كابينة التحكم البرية الموجودة في رصيف خاص AM Marine.

Effective Date:

Scheduled from September 21st to October 9th, 2023, with daily operations from 0800 to 1700 hours.

تاريخ وقت التنفيذ:
من 21 سبتمبر إلى 9 أكتوبر 2023، مع عمليات يومية من الساعة 0800 إلى 1700.

Location:

Within the below defined positional boundaries:

الموقع:
ضمن الحدود الموضحة أدناه:

Coordinates الإحداثيات	
24°18.6'N	54°27.3'E
24°18.6'N	54°29'E
24°18.2'N	54°27'E
24°18.3'N	54°29'E

Notice to Mariners

Reference UKHO Chart:

Admiralty chart number BA 3715 and adjoining charts.

Additional Information and Caution

- All vessels and boats using the Mussafah navigational channel (ICAD II) must exercise caution and take note of this information.
- For any inquiries regarding this Notice to Mariners, please contact the Musaffah Port Harbour Master or VTS on VHF Channel 14.

مرجع الخريطة:

سلسلة الخرائط الأدميرالية رقم 3715 والخرائط الأخرى ذات الصلة.

معلومات إضافية وتحذيرات

- على جميع السفن والقوارب التي تستخدم القناة الملاحية (ICAD II) التنقل بحذر وأخذ العلم بما ورد أعلاه.
- يمكن توجيه أي استفسار يتعلق بهذا الإشعار إلى مدير الإدارة البحرية لميناء مصفح أو مركز خدمات حركة السفن على القناة 14.



Boat Picture

الكابتن / محمد اليحيائي

رئيس الإدارة البحرية - التشريعات

Capt. Mohamed Al Yahyaei

Chief Harbour Master - Corporate Authority